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Jest mi przykro, Å¼e incydent, jaki miaÅ‚ miejsce tuÅ¼ przed aukcjÄ… Pride of Poland w Janowie
Podlaskim z moim udziaÅ‚em, zabraÅ‚ tak duÅ¼o miejsca w przestrzeni medialnej. Ale zaczÄ…Å‚
zabieraÄ‡ dopiero od wtorku, czyli juÅ¼ dwa dni po gÅ‚ównej, a dzieÅ„ po letniej aukcji. Zwracam na
to uwagÄ™, bo &ndash; jak juÅ¼ pisaÅ‚em &ndash; sÄ…dzÄ™, Å¼e podczas samej aukcji, z osób
które siedziaÅ‚y w namiocie dla kupców i vip-ów, tylko dwie osoby wiedziaÅ‚y, co siÄ™ wydarzyÅ‚o.
To byli: uderzony i uderzajÄ…cy. Szum medialny zrobiÅ‚ siÄ™ dopiero, kiedy we wtorek w
&bdquo;Rzeczpospolitej&rdquo; ukazaÅ‚ siÄ™ artykuÅ‚ &bdquo;Skandal na prestiÅ¼owej aukcji
koni w Janowie Podlaskim.&rdquo;

I za ten szum medialny przepraszam organizatorów aukcji (dziÅ› na rÄ™ce Tomasza Chalimoniuka
zrobiÅ‚em to osobiÅ›cie), ale przede wszystkim przepraszam wszystkich wystawców i hodowców
koni aukcyjnych. Niestety, zadziaÅ‚aÅ‚a stara dziennikarska reguÅ‚a, Å¼e nie jest newsem, jak pies
ugryzie czÅ‚owiek, ale jak czÅ‚owiek ugryzie psa &ndash; to mamy news.   Dobry wynik aukcji, a
nawet rewelacyjna cena za PerfinkÄ™, nie byÅ‚a tak ponÄ™tnym newsem, jak fakt, Å¼e jeden pan
z prywatnych powodów daÅ‚ drugiemu w pysk. Dobre ceny za konie arabskie na aukcji w Janowie
Podlaskim sÄ… czymÅ› powszechnym od lat, a mordobicie &ndash; nowoÅ›ciÄ… budzÄ…cÄ…
niezdrowÄ… sensacjÄ™. Przepraszam zatem najbardziej wszystkie osoby, które siÄ™ przyczyniÅ‚y
do sukcesu Perfinki, bo owa niezdrowa sensacja odebraÅ‚a nieco uwagi naleÅ¼nej tej piÄ™knej
klaczy, która uzyskaÅ‚a drugÄ… w historii cenÄ™ 1 250 tysiÄ™cy euro. Przepraszam szczególnie
paniÄ… RenatÄ™ KurzyÅ„skÄ…. ChoÄ‡, jak pisaÅ‚em, nie byÅ‚a ona formalnym hodowcÄ… w
biaÅ‚eckiej stadninie, kiedy Perfirka byÅ‚a kryta ogierem Esparto, a &bdquo;jedynie&rdquo;
zootechnikiem, ale jej rola w drodze Å¼yciowej Perfinki i wszystkich innych koni, które siÄ™ rodziÅ‚y
za jej czasów, jest nie do przecenienia. Wszyscy w Å›rodowisku &bdquo;arabiarzy&rdquo; wiedzÄ…,
jakim pracownikiem byÅ‚a (i jest) pani Renata. Fachowym, rzetelnym i niezwykle oddanym. A do
tego jest osobÄ… skromnÄ…, nie pchajÄ…cÄ… siÄ™ do pierwszego szeregu. PiszÄ…c o
rekordowej dla SK BiaÅ‚ka cenie za PerfinkÄ™ powinienem wspomnieÄ‡ o zasÅ‚ugach Renaty
KurzyÅ„skiej. Naprawiam ten bÅ‚Ä…d teraz i jeszcze raz przepraszam. Do tego dodajmy, Å¼e jej
mÄ…Å¼, Jacek KurzyÅ„ski, trenowaÅ‚ mÅ‚odÄ… PerinkÄ™ i pokazywaÅ‚ na wystawach, kiedy
byÅ‚a roczniaczkÄ…, a takÅ¼e przez poÅ‚owÄ™ nastÄ™pnego sezonu (potem poszÅ‚a w
dzierÅ¼awÄ™). A wiÄ™c oboje wnieÅ›li wkÅ‚ad w sukces biaÅ‚eckiej "milionerki". A przy okazji, fakt
Å¼e paÅ„stwo KurzyÅ„scy juÅ¼ nie pracujÄ… dla paÅ„stwowej stadniny w BiaÅ‚ce, gdzie byli przez
lata jej podporÄ…, a dla wÅ‚aÅ›cicieli prywatnych, jest kolejnym dowodem na to, jak duÅ¼o straciÅ‚a
paÅ„stwowa hodowla na skutek tsunami &bdquo;dobrej zmiany&rdquo; z lutego 2016 roku.Marek
Szewczyk PS. A nowym wÅ‚aÅ›cicielem Perfinki jest ksiÄ™Å¼niczka Jamila Bint Abdulmajid Al
Saud z Arabii Saudyjskiej 
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